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Odgovori kandidata:

1. Kaj predstavlja za vas besedna zveza
“človekovo dostojanstvo”?

Spoštovanje vsakega človeškega življenja, ki ima
neskončno vrednost že samo zato, ker je človek.

2. Ali bi sebe opredelili kot “pro-life” ali kot “pro-choice”? Zakaj?

Zagovarjam življenje, saj je zame vsako človeško življenje nedotakljivo v vseh njegovih obdobjih.

3. Pri katerem tednu postanejo razlogi za splav pomembni oz. od katerega tedna dalje bi moral biti splav
na zahtevo (brez navedenih razlogov) omejen? Zakaj?
Ali poleg splava obstaja kakšna boljša alternativa pomoči ženskam, ki se soočajo z neželeno
nosečnostjo?

Če kot družba spoštujemo človeško življenje v vseh njegovih obdobjih, bi morali narediti vse, da ohranimo čim več
življenj. Zavzeti se moramo tako za mamice kot za naše najmlajše. Osveščati moramo o tem, da imajo tudi nerojeni
otroci enako človekovo dostojanstvo kot odrasli. Staršem, ki so v stiski, pa moramo predstaviti tudi možnosti, ki jih
imajo, da ohranijo spočeto življenje, npr. s posvojitvijo ali rejništvom.

4. Ali podpirate pobudo francoskega predsednika Emmanuela Macrona za vpis splava kot temeljno
pravico v Listino EU o temeljnih pravicah (EU Charter of Fundamental Rights), ki bi državam močno
omejila zaščito življenja pred rojstvom? Zakaj?

Ne, saj ta pobuda prinaša poseg v druge temeljne pravice, natančneje v nedotakljivost človekovega življenja. Menim
tudi, da mora to področje v skladu z načelom subsidiarnosti ostati v pristojnosti držav članic.

5. Ali podpirate prizadevanja Inštituta 8. marec in sproženo Evropsko državljansko pobudo: “My Voice,
My Choice: za varen in dostopen splav”, ki se prizadeva, da bi EU omogočala (financirala) dostop do
splava tudi državljankam, kjer je splav bolj omejen? Zakaj?

Ne. Nasprotujem temu, da bi centralni organi EU odločanje o tem vprašanju vsiljevali državam članicam, ki želijo
spoštovati življenje. Menim, da mora to področje ostati v pristojnosti držav članic.

6. Ali podpirate predlog Zakona o pomoči pri prostovoljnem končanju življenja (ZPPKŽ) kot ga predlaga
Srebrna nit - združenje za dostojno starost, ki dekriminalizira uboj iz "usmiljenja" in legalizira evtanazijo?
Zakaj?

Ne. Zame je človeško življenje nedotakljivo in vredno v vseh njegovih obdobjih, tudi v starosti in bolezni.



Pro-life meter je projekt, pri katerem smo organizacije Zavod Živim, Pohod za življenje in Gibanje za življenje
kandidate za poslance vprašali nekaj vprašanj v povezavi s kulturo življenja👶. Strokovna komisija je njihove
odgovore anonimno ocenila (od 1 do 5) v kakšni meri odsevajo pro-life stališča. Prav tako smo jih povabili k
podpisu peticije "Si eden izmed nas?", ki ga pripravlja evropska zveza One of Us (s klikom na povezavo
oneofus.eu se ji lahko pridružiš tudi ti).

http://oneofus.eu

